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29 januari was er een lezing van Jan Pulles, ervaren rijinstructeur over 
verkeer in Joure 
  
Het was een drukte van belang, zoveel mensen kwamen af op dit verhaal, 
georganiseerd door Piet de Boer en zijn SCC. 
Bijna 50 toehoorders waren aanwezig. 
Met dia’s  gegarneerd liet Jan vooral Jouster verkeerssituatie zien en met name 
’wel of niet uitrit ‘ deed veel stof doen opwaaien, 
‘wel of geen voorrang ‘deed het ook goed, wat is nou een bestuurder en wat een 
weggebruiker. 
Na de pauze ging het vrolijk verder en tot slot kregen we een film met een 30 tal 
verkeerssituaties waarbij wij deelnemers 
moesten aangeven wat wij zouden doen: niets bij niets, arm rechtuit bij langzaam 
of hand omhoog bij stop! 
Het verhaal was zo geanimeerd dat we tijd tekort kwamen om alles te 
behandelen, m.n. parkeren kwam niet aan bod. 
Daarom een plaatje van een parkeerprobleem achter de Vrijloop. ’t Was een 
gezellige, leerzame middag, voor herhaling vatbaar. 
Ook voor andere onderwerpen trouwens. 
Jan, nog één maal hartelijk dank voor je mooie presentatie! 
  
Groet, Evert den Drijver 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Interview met Justa à Nijeholt, secretaris 
  

Wie was je moeder? Greetje Adema.Je vader? Bruno à Nijeholt 
We hadden thuis een schoenmakerij , annex lederwarenzaak en 
schoenenwinkel, altijd aanloop, altijd mensen, gezellig. We waren 
met zes kinderen. 
Ik heb 40 jaar bij de gemeente gewerkt. Eerst Haskerland, toen 
Skarsterlân en vervolgens De Fryske Marren, voornamelijk in het 
archief. Af en toe heb ik een uitstapje gemaakt naar een andere 
gemeente, o.a. Heerenveen, Gaasterlân-Sleat, Winsum, Havelte 
en Littenseradiel. Naast mijn werk bij de gemeente had ik een 
pedicurepraktijk aan huis. Ik heb mijn werk altijd met veel plezier 
gedaan.  
25 jaar heb ik een relatie gehad met Frans Boersma, de laatste 
15 jaar hebben we samengewoond op de Griene Dyk. Binnenkort 
ga ik verhuizen naar een appartement op de Boeresingel. 
Frans was ook veel bij de Vrijloop betrokken, m.n. bij het 
biljarten. Helaas is hij in mei 2023 overleden. 
Tijdens een open dag ik de Vrijloop zag ik in het 
programmaboekje de vacature voor secretaris en zo ben ik 
betrokken geraakt bij de Vrijloop. 
Mijn hobby’s: Sport , m.n. zwemmen, in de Kolk en in het 
zwembad. Theater, eten koken, met vrienden samenzijn bij een 
maaltijd. 
Politiek: stem meestal D66, maar soms ook  GL/PvdA. 
Vakantie: Ik heb veel reizen gemaakt door Afrika, met Frans, 
maar ook alleen. Verder hou ik van fietsen, vooral in Drenthe, 
maar ook hier in Friesland. 
Ik heb een hekel aan oneerlijkheid. Heb het goed met mezelf, 
ben niet in een gat gevallen na het overlijden van Frans. Ben 
gelukkig. 
Met de toekomst hou ik me niet zo bezig, leef in het nu. 
Tenslotte: ik vind het heel prettig in de Vrijloop en ben blij dat ik 
wat kan doen voor de club…. 
  
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

Interview met de nieuwe voorzitter Evert den Drijver. 

Wie is je vader? Wie is je moeder? 

Mijn vader was Albert den Drijver, mijn moeder Wilhelmina Ukkerman. 

Ik ben geboren in Jakarta, Indonesië op 20 augustus 1950, waar ik tot 

mijn zesde jaar heb gewoond.  

Mijn vader moest als KNIL-militair het land uit en zodoende zijn wij naar 

Nederland gekomen. Ik herinnerde me nog dat het koud was, maar 

vooral ook dat het zo lang licht en donker was in Nederland.  

Omdat er geen woning was zijn we bij mijn opa en oma in Bussum gaan 

wonen. Na veel omzwervingen zijn we uiteindelijk in Nijmegen terecht 

gekomen. Ik was toen 10 jaar. Na de lagere school ben ik naar het 

gymnasium gegaan en vervolgens geneeskunde gestudeerd in 

Amsterdam. Ik wilde graag huisarts worden.  

Tijdens een vakantie in Friesland dacht ik: Hier wil ik wonen. Ik heb 

daarom mijn huisartsenopleiding gedaan in Oosterwolde en Oudegea 

(Sm). Vervolgens ben ik gevraagd om huisarts te worden in Joure. Toen 

het Beukerstasjon te koop was leek me dit een prachtige plek om me te 

settelen en ik woon er nog steeds met heel veel plezier.  

Mijn hobby’s zijn: tuinieren (sier- en moestuin), biljarten, schilderen, 

gitaar spelen, racefietsen en koken (vooral indisch). 

Ik ben getrouwd met Janke en we hebben samen 3 kinderen en 7 

kleinkinderen. 

Politiek: Ik stem meestal GL/PvdA, maar soms stem ik op een persoon 

en kan het zo maar een VVD-stem worden.  

Hoe ben ik voorzitter geworden: Na anderhalf jaar biljarten dacht ik dat 

ik wel wat meer voor de Vrijloop zou kunnen betekenen. Na een 

gesprekje met Thomas de Jong ben ik nu voorzitter geworden en vind 

het een uitdaging. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Om alvast te noteren in uw Agenda: 

Algemene ledenvergadering op 21 maart a.s. 

 

Door het Kofschip zijn wij uitgenodigd voor een boottocht met de 

Simmerwille op 24 april a.s. Ook deze datum kunt u alvast in de 

agenda noteren. Over opgave krijgt u separaat bericht. Hopelijk gaat 

het een mooie dag worden. 
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Penningmeester 

Misschien heeft u het in de wandelgangen al 

gehoord, maar wij hebben een nieuwe 

penningmeester. Klaas Hooghiemstra zal in maart 

het stokje overdragen aan Jan Plantinga 

(echtgenoot van Hillie uit de winkel). Jan heeft een 

rijke carrière als boekhouder en wij hebben het 

volste vertrouwen in hem. 

Nieuwe beheerders. 

De biljartlessen hebben 3 nieuwe biljarters opgeleverd, die ook nog eens 

nieuwe beheerder willen worden. Dit zijn Brenda Meijer, Jenne Buist en 

Jan Bakker. Hierbij komt het aantal beheerders op 14 en 2 reserves. Wij 

zijn heel blij met deze aanvulling. Binnenkort is er een 

kennismakingsbijeenkomst voor deze beheerders. 


